

# Questionnaire of formal obligation

(Fragebogen zur Verpflichtungserklärung)

Details about the person you want to invite:

(Angaben zur Person, die Sie einladen möchten)

► **Please fill in german block capitals!** ◀

(Bitte in deutschen Druckbuchstaben ausfüllen.)

Surname: (Nachname)	
First name: (Vorname)	
Date of birth: (Geburtsdatum)	
Place of birth: (Geburtsort)	
Nationality: (Staatsangehörigkeit)	
Passport No.: (Passnummer)	
Address (country of origin): (Anschrift, Herkunftsland )	
Relationship to applicant: (Verwandschaftsbeziehung)	
Date of entry: (Datum der Einreise)	
Duration of stay: (Dauer des Aufenthalts)	

In addition we will need from the inviting person:

(Zudem werden von der antragstellenden Person benötigt:)

- **Passport and ID-Card** (Ausweisdokument)
- **Confirmation from your employer of your marital status, number of children, your address in Paderborn and average salary (monthly in EURO)**  
(Bestätigung des Arbeitgebers zum Familienstand, Anzahl der Kinder, Ihre Anschrift in Paderborn und durchschnittliches Monatseinkommen in €)
- **Details about financial obligations such as maintenance obligations for full age articed children or divorced husband and wife, consumer credits, life assurance contributions**  
(Nachweis von finanziellen Verpflichtungen, z.B. Unterhaltsverpflichtungen für volljährige Kinder in Ausbildung oder geschiedene Ehegatten, Konsumkredite, Beiträge zur Lebensversicherung)

## Important advice:

You will have to prove to the German Embassy that there exists a travel health insurance required for the person/persons during their stay.

(Wichtiger Hinweis: Der deutschen Botschaft ist nachzuweisen, dass für die eingeladene/n Person/en die erforderliche Reisekrankenversicherung besteht.)

Service charge: 29.00 EUR (Gebühr: 29,00 €)

